

2026-2027 年度中六重讀入學申請須知

1. 本校僅餘少量 2026-2027 中六學位，故只接受在 2026 香港中學文憑考試中成績符合以下條件的學生申請：
 - a. 中文及英文均達三級或以上成績；數學達二級或以上；公民與社會發展科取得「達標」成績。
 - b. 其他兩科選修科均獲二級或以上成績。
2. 2026-2027 年度中六全年學費為港幣四萬三千一百三十元正，分七期繳交。(有待教育局批准，日後或會有所調整)
3. 報名表格可於本校網頁下載或親臨本校校務處索取。
4. 請親臨本校遞交以下文件：
 - a. 報名表格；
 - b. 學生的香港出生證明書或香港永久性居民身份證副本(**如非香港出生兒童，須提供其獲准在本港居留的有效證明文件)；
 - c. 香港中學文憑試成績單
 - d. 十一年級(中五)及十二年級(中六)成績表副本；
 - e. 課外活動證明或獎項副本；
 - f. 報名費七十五元正(取錄與否，概不發還)；
5. 經本申請表遞交的所有個人資料只會由本校相關員工處理，並予以保密。
6. 根據《防止賄賂條例》，於學生入學申請過程中，校董會成員/學校員工接受任何人士提供的利益，或任何人士向校董會成員/學校員工提供利益，如無合法權限或合理辯解，均屬違法。學校不容許校董會成員/學校員工在學校事務(包括學生申請入學事宜)中索取或接受任何利益。
7. 未獲取錄申請人的個人資料將於日後銷毀。
8. 評核準則如下：
學業表現；操行；面試表現；評估表現；課外活動表現
9. 本校設有「學費減免計劃」，以確保學生不會因經濟困難致失去入讀培僑書院的機會，詳情請參閱本校網頁。申請表格可到校務處索取，亦可在本校網站下載：
<https://www.puikiu.edu.hk/> → 入學申請 → 助學金
10. 本校設有「獎學金計劃」，獎勵在體育、音樂、視覺藝術方面或其他才藝領域有傑出表現的學生，詳情請參閱本校網頁 <https://www.puikiu.edu.hk/tc/achievements.php?cid=77&cate=39>。

****非本地兒童需持有效身份證件方可入讀公營學校，詳情請參閱現行教育局通告「非本地兒童及持有擔保書的兒童在香港入學」。**另外，除非獲得入境事務處處長的許可，否則旅行證件／護照的入境印鑑上註有「訪客」簽注，或於入境時獲發印有逗留條件為「訪客」的入境標籤的兒童，均不會獲得本港任何一所學校取錄。
(資料源自教育局網頁：<https://www.edb.gov.hk/tc/student-parents/placement-assistance/about-placement-assistance/faq.html#C>)

Information for 2026-2027 Grade 12 Repeater Admission

1. In view of the small number of remaining G12 places for 2026-2027, our school will only accept applications from students with the 2026 Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) examination results meeting the following criteria:
 - a. Level 3 or above in Chinese Language and English Language; Level 2 or above in Mathematics; “Attained” in Citizenship and Social Development
 - b. Level 2 or above in 2 Elective Subjects.
2. The tuition fee for Grade 12 is HK\$ 43,130 per annum in 2026-2027 school year, payable in 7 installments. (subject to approval by the Education Bureau and subject to future revision).
3. Application forms can be downloaded from the school website or obtained in person from our General Office.
4. To apply for admission, please submit the following documents in person:
 - a. An application form
 - b. Copy of HKID Card or Birth Certificate (**For non-local children, copies of all valid supporting documents certifying the child’s right of abode in HK is required.)
 - c. HKDSE examination result slip
 - d. Copies of Grade 11(Secondary 5) & Grade 12(Secondary 6) school reports
 - e. Copies of records of extra-curricular activities or awards
 - f. Application fee of \$75 (The application fee is non-refundable.)
5. All personal data provided in the application form will be handled by relevant staff of our school and will be kept confidential.
6. According to the Prevention of Bribery Ordinance, during the student admission application process, it may constitute an offence for the school managers/school staff to accept any benefits from any person without legal authority or reasonable justification, or for any person to provide benefits to the school managers/school staff. The school does not allow its school managers or school staff to solicit or accept any benefits in school matters, including student admission applications.
7. The personal data provided by unsuccessful applicants will be destroyed afterwards.
8. The admission criteria are as follows:
Academic Performance; Conduct; Interview Performance; Assessment Performance; Extra-curricular Activities
9. Our school has put in place a “School Fee Remission Scheme” for needy students to ensure that qualified students will not be deprived of receiving education at Pui Kiu College. Application forms can be obtained from the General Office or downloaded from our school website at : <https://www.puikiu.edu.hk/> → Admission → School Fee Remission
10. A “Scholarship Scheme” has been put in place to award students with outstanding performance in sports, music, visual arts and other areas. For more details, please visit our school website at <https://www.puikiu.edu.hk/en/achievements.php?cid=77&cate=39>.

**Non-local children need to hold valid identity documents to enter public sector schools. For details, please refer to the prevailing Education Bureau Circular on “Entry of Non-local Children and Children Holding a Form of Recognizance to Schools in Hong Kong”. On the other hand, unless clearance is obtained from the Director of Immigration, no child whose travel document/passport bears the endorsement “Visitor” over the immigration stamp or issued with a landing slip imposed with condition of stay “Visitor” upon arrival should be admitted to any school in Hong Kong.

(Source: Education Bureau website -- <https://www.edb.gov.hk/en/student-parents/placement-assistance/about-placement-assistance/faq.html#c>)

2026-2027 年度中六重讀報名表 G12 REPEATER APPLICATION FORM

登記號碼(本校填寫)
Reg. No.(Office use only)

學生資料 Personal Information

請按照身份證明文件上的資料填寫。Please write according to the details in the I.D. Document.

學生姓名 Name of Student	中文 In Chinese		英文 In English			近照 Recent Photo
			姓 Surname	名 Given Name		
出生日期 Date of Birth	日 Day	月 Month	年 ear	年齡 Age	出生地點 Place of Birth	
國籍 Nationality		性別 Gender	☐ 男 Male ☐ 女 Female	家中常用語言 Language Most Used at Home	☐ 廣東話 Cantonese ☐ 普通話 Mandarin ☐ 英語 English ☐ 其他 Others: _____	
香港特別行政區永久性居民 Permanent Resident of the HKSAR		☐ 是 Yes ☐ 否 No		證件類型 Type of Identity Document	☐ 香港永久性居民身份證 Hong Kong Permanent Identity Card ☐ 香港出生證明書 Hong Kong Birth Certificate ☐ 其他 Other: _____	
身份證明文件號碼 I.D. Document No.					宗教信仰 Religion	
學生編號 (中一新生填寫) STRN (for new Grade 7 students)					住宅電話 Home Tel	
住址 Home Address					家長電子郵件地址 Parent's email address	

曾經/現正就讀的學校 School(s) Attended/Attending

學校名稱 Name of School	年級 (由) Grade (From) [例: 小一] [e.g. P.1]	年級 (至) Grade (To) [例: 小五] [e.g. P.5]	日期(由) Date(From) [例: 9/2019] [e.g. 9/2019]	日期(至) Date(To) [例: 3/2026] [e.g. 3/2026]

現正修讀的選修科目 Elective subjects currently studying

現正修讀的選修科目 The elective subjects currently studying	授課語言 Medium of instruction
1.	☐ 廣東話 Cantonese ☐ 普通話 Mandarin ☐ 英語 English
2.	☐ 廣東話 Cantonese ☐ 普通話 Mandarin ☐ 英語 English
3.	☐ 廣東話 Cantonese ☐ 普通話 Mandarin ☐ 英語 English

現正就讀培僑書院的直系兄弟姊妹 Immediate Sibling(s) Currently Studying at Pui Kiu College :

中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English	關係 Relationship	學生編號 Student ID No.	班別 Class
中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English	關係 Relationship	學生編號 Student ID No.	班別 Class
父/母是培僑教育機構現職員 Parent(s) being Current Staff Member(s) of Pui Kiu Education Foundation		☐ 是，請列出姓名： Yes, Name of father/mother:		☐ 否 No
同時申請入讀培僑書院的直系兄弟姊妹 Immediate Sibling(s) Applying for Admission to Pui Kiu College at the same time		☐ 有，請列出姓名： Yes, Name of Sibling:		關係： Relationship:
				☐ 沒有 No

家長 / 監護人資料 Parents/Guardian Information

父親 Father	中文姓名 Name in Chinese		英文姓名 Name in English	
	教育程度 Education	職業 Occupation	辦事處電話 Office Tel	手提電話 Mobile Tel
	工作機構名稱及地址 Name and Address of Organization			
母親 Mother	中文姓名 Name in Chinese		英文姓名 Name in English	
	教育程度 Education	職業 Occupation	辦事處電話 Office Tel	手提電話 Mobile Tel
	工作機構名稱及地址 Name and Address of Organization			
監護人 Guardian 與學生關係 Relationship	中文姓名 Name in Chinese		英文姓名 Name in English	
	教育程度 Education	職業 Occupation	辦事處電話 Office Tel	手提電話 Mobile Tel
	工作機構名稱及地址 Name and Address of Organization			

特長及興趣 *Strengths, Interests and Hobbies*

曾參加的課外活動及獎項 *Extra-curricular Activities (ECA) and Awards*

年份 Year	活動 Activities	獎項 (如適用) Awards obtained(if applicable)

家長/監護人簽署
Signature of Parent/Guardian

日期
Date

申請人所提供的資料，只供處理申請學位之用。
Information provided will be used for admission application only.

學費減免計劃 School Fee Remission

本校設有「學費減免計劃」，如有經濟困難，可向校方申請。

In case of financial difficulties, applicants may apply for school fee remission.